
Fra: andreas.wendt@multiconsult.no 
Sendt: torsdag 3. januar 2019 13:49 
Til: Alexander Helle 
Emne: Rylandshøgda 
 
Hei Alexander, 
Jeg har fått grønt lys fra Johannes for å jobbe med suppleringer på rylandshøgda. 
Kun et spørsmål. 
Er det tillatt å flytte umiddelbart tilkomst til B7 (sluttpunkt og rettning). I sammenheng med ny 
tilkomst til 43/66 og tilkobling gs-veg kunne det være en fornuftig ide. Eller må sluttpunkt av vegen 
samt linje opprettholdes? 

 
 
Med vennlig hilsen 
 
ANDREAS WENDT 
Senior rådgiver vegplanlegging 
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